
 

 

   
 

 

 
 

LK møte 22.04.2025 

Til stede: Ole Jonny Gigernes, John Blåfjell, Heidi Tjernshaugen, John Harald 
Amundsen, Steinar Hagen, Christopher Wiig og Torill Kalfoss 

13/14 og 15/16 års cup 
Alle renn gjennomført og tilbakemeldinger på at terminlista har vært bra denne sesongen. 
Vi må se på seedingreglene/seedringrenn til neste sesong. 
Gode tilbakemeldinger på smøreopplegg under HL 
Bra sesongavslutning for 13/14 års cupen på Nordåsen og Toyota cup på Snø. 
 
Kort evaluering av sesongen 
Junior: Sesongen har gått bra, fine renn og veldig heldig med føret i Molde 
Ikke noe støy omkring utradisjonelle distanser 
Junior NM på Lyngna strålende 
Ikke hørt noe negativt om verken renn eller laguttak 
 
Senior 
En sesong uten noe store ting. 
Litt støy angående at de ikke sendte hele kvota til WC. 
 
 
Høringsuttalelse fra styringsgruppen organisasjonsutvalget   
Gruppe 1 - Styresammensetning: Vi støtter reduksjon av styret til 9 
Gruppe 2 - Sammenslåing av kretser  
Gruppe 3 - Kostnadseffektiv grenstruktur 
 
Innspill sendes til Heidi før fredag 25. april 
 
 
Vårmøte  
19. mai – Torill sender ut presentasjon så fyller alle ut sitt ansvarsområde 
 
 
Initiativ til rulleskicup Akershus 
Christopher hører med Team Vestmarka angående et arrangement på Rud 
 
 
Juniorsatsing og tilbud fremover 
2 store juniorsamlinger med ca de 45 beste i Norgescup 
 
 
Elon/ tilbud til våre satsende seniorer etter nedleggelse rekrutt 
Det er i prinsippet ikke noen satsning pga finasiering  
 
 
Årsberetning 



 

 

   
 

Heidi sender ut på høring til alle 
 
Eventuelt  
Akershus deler ut to stk stipend til eldre junior (19-20 år)  

 


